



Mary Buffett Speaks in Beijing to Donate Scholarships to Chinese Entrepreneurs

Press invited to Autumn Festival Luncheon
with Mary Buffett, October 4

for immediate release

BEIJING, CHINA, September 27, 2010: Mary Buffett, world-acclaimed author and speaker on the investment strategies of billionaire Warren Buffett, will speak to the press in person on Monday, October 4 at 10:30 am. The press conference and light luncheon will be held in the panoramic 18th floor reception area at the historic Beijing Hotel, 33 Chang An Blvd., Beijing.

Mary Buffett will invite the entrepreneurs of China to send an email to her, telling her why they would like to receive a free scholarship to her upcoming financial seminar, “Investment Strategies for the New Century,” October 11-13 at the Beijing Hotel. The seminars are dedicated to former Premier Zhou En-Lai for his role as a peacemaker; full information is available at <http://www.americachinabridge.com>

“I want to hear from the most ambitious businessmen and women in China,” said Ms. Buffett. “Many high-level business, academic and political leaders will attend our seminar, but we also want deserving entrepreneurs who cannot afford to pay to attend. So no matter how big or small, whatever your business is, I want to hear from you. I am excited about my first visit to Beijing, and look forward to meeting the future business leaders of China, teaching what I’ve learned from Warren Buffett about investment and business management.”

The value of each scholarship offered by Ms. Buffett is RMB 29,800; at least 50 scholarships will be donated, with a total value of nearly RMB 1,500,000.



Invited guests include the Foreign Ministry of China, the Commerce Ministry of China, the United States Embassy, and the niece of Zhou En-Lai, author Zhou Bing De. Sponsoring and supporting organizations include China High-Tech Management Committee, China100, Diaoyoutai Cultural Association, Hexun.com, Peking University Private Equity, Commerce Economic Net, China Thinktank Council, Asia Central Times, CCOM TV, and Art Concept Institute.

The email address for scholarship applications is marybuffett@americachinabridge.com. Submissions may be made in English or Chinese, limited to 500 words in length. Anyone with a business in China may apply; the deadline for submissions is October 9, 2010 at 5 pm. Emails should contain the following information:

1. Name, contact information, phone
2. Name and type of business
3. Short description of your products and customers
4. Brief plans for growth and expansion of your business
5. Why you deserve a free scholarship, and what you will do with the knowledge you learn, and the connections you make at the seminar

Winning entries will be informed by email; membership cards and credentials will be available for pickup when the seminar begins, at 8 am. on October 11.

The sponsoring organization is America-China Bridge, a group of business leaders from the United States and China who are committed to building respect, peace and prosperity between two powerful nations.

Allies and Sponsors:



Cultural Partner



Media Partner



Academic Partner



Arts Partner



Education Partner



News Ally



Market Partner



News Ally



Media Partner



Business Partner



Cultural Partner



Conference Site

Requests for press credentials for the October 4 press conference may be made by sending email to press@americachinabridge.com or calling 6739 9079 (Beijing). Registration begins at 10:30 am, press conference at 11 am, followed by a light luncheon at 12 noon to celebrate the National holiday.



新闻发布：

2010年10月4日，玛丽巴菲特将在北京出席新闻发布会，宣布向中国的创业家提供参加“新世纪投资峰会”的奖学金
被邀媒体将与玛丽巴菲特共进午餐，共祝中国国庆佳节

中国北京2010年9月27日报导：玛丽巴菲特，这位世界著名作家，研究世界首富沃伦巴菲特的学者以及演说家，将出席2010年10月4日，星期一上午10:30举行的新闻发布会。新闻发布会和随后的中西午餐会将在北京饭店360度故宫全景椭圆丽厅举办。地址：北京饭店18层，长安大街33号。

玛丽巴菲特将邀请中国的创业家们通过电子邮件形式申请奖学金，获得免费参加10月11日至13日在北京举办的“新世纪投资峰会”的奖学金。

本次峰会由‘中美之桥’筹办，并做为纪念周恩来总理的献礼。周恩来总理卓越的外交才能促成了尼克松1972年的访华，奠定了中美经济与文化交流的基础。关于本次峰会的详细信息请参阅：

www.americachinabridge.com

玛丽对中美之桥说：“我想了解更多充满雄心壮志的中国创业家们的心声。此次会议将有许多高层经济领导，政府官员，金融界，成功的企业领袖参加，但是我也希望有更多的人才，和没有能力支付这次课程的优秀创业家们有机会参加我们的会议。因此，无论做哪个行业，企业有多小或多大，我想能和他们有直接地交流。我对这次初访中国北京非常兴奋，并期盼着与中国未来的商业领袖们见面，将我从沃伦巴菲特那里学到的投资



理论和商业管理以及对他长达10多年的研究之精华分享给中国的企业家们。”

我们将挑选近50位优秀的创业家并提供每位价值29800元的奖学金，共计价值约为150万元。请将申请发送到marybuffett@americachinabridge.com。奖学金申请可以用中文或英文提交，截至日期是10月9日下午5:00钟前结束。请在邮件中提供：

1. 姓名，联系电话。
2. 企业名称，行业种类。
3. 简单介绍公司，产品和客户等情况。
4. 简单介绍今后3-5年的企业拓展计划。
5. 阐明你为什么最适合做为这个奖学金的获得者，你将如何把在本次活动中所学到的知识物尽其用等等。

我们会通过电子邮件的方式通知获奖者。获奖者请于10月11日早上8点在报到处领取会员卡，凭卡入场。

地点：北京饭店C座大厅。请携带个人证件和电子确认函。

此次活动被邀请的支持机构包括：中国外交部，商务部，中国人民对外友好协会，美国和近30多个国家的外交使节，特邀嘉宾周恩来的侄女周秉德女士。



Cultural Partner



Media Partner



Academic Partner



Arts Partner



Education Partner



News Ally



Market Partner



News Ally



Media Partner



Business Partner



Cultural Partner



Conference Site

详细赞助、媒体、合作和支持方，出席和被邀名单将在中美桥的官方网站公布。

为10月4日新闻发布会的记者证的要求可通过发送电子邮件至press@americachinabridge.com或致电6739 9079（北京）。上午10:30开始报到，请在11间会议时，其次是光中秋节中午12时午餐会。